
Referat fra Generalforsamling for Jazz i Thy den 20. april 2016 

Dagorden for den ordinære generalforsamling: 

1.  Valg af dirigent 

2.  Valg af referent 

3.  Bestyrelsens beretning 

4.  Fremlæggelse og godkendelse af regnskab  

5.  Forslag fra medlemmerne 

6.  Fastsættelse af kontingent 

7.  Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant  

8.  Valg af revisor og suppleant 

9.  Evt. 

 

Ad1 Annette Hegnhøj blev valgt, og hun kunne konstatere, at generalforsamlingen 

var lovligt indkaldt.  

Ad 2:   Irene Vils valgt  

Ad 3:   Beretning for 2015 

 

1. Aktiviteter: Der blev afholdt 11 koncerter i 2015:  

  I første halvår:   

  Organic3 m. Benjamin Koppel  

Northwest Bigband m. Bobo Moreno   

  Jan Harbecks Kvartet  

  Christine Dahls Kvartet  

  Jesper Bodilsens Scenographi  

  Frokostjazz med Line Mortensen og Carsten Kær  

   I andet halvår var gæsterne:  

   Charlie Parker Tribute  

  Hans Ulrik Quartet  

  Vuust & Parks  

  Marlene Kjærgård  

  Riel/Pasborg Universe m. Annisette og Palle Mikkelborg   

 

Tilhørere:  Gns. blev på den pæne side af 80. Svagt stigende tendens siden 2012 fastholdt i 

2013, 2014 og 2015. Med 290 betalende til det sidste arrangement havde vi 217 

flere betalende i 2015 end budgetteret. Indtil nu ligger vi på godt 70 betalende 

pr. arrangement i år. Der er budgetteret med 70.  
  



 

 

2. Økonomi: 2015-økonomien:  

Regnskabet viser et tilfredsstillende resultat med et overskud på godt 18.000 kr. 

Dette er en klar forbedring i forhold til de forrige to år og skyldes som sagt de 

pænt besøgte koncerter samt et stigende medlemstal.  

   Kontingenter: Godt 150 medlemmer a 150 kr.  

Svarende til året før – samme tendens kan ses i år.  

Entréer – faste, nedsatte priser, også unge-rabatten. Alt i alt tilfredsstillende 

indtægtsniveau på denne konto.  

Statens Kunstråd med kr. 38.400 og Thisted Kommune med kr. 38.520 støttede 

os i 2015 med i alt kr. 76.920. For første gang fik vi fuld støtte til 10 koncerter 

svarende til 40 honorarer. I 2016 har vi samme gode vilkår.  

  Indirekte støtte fra Sparekassen Thy.  

 

3. Fremtid:  2016: Der planlægges med 10 arrangementer p.g.a. støttebetingelserne. 

Økonomien ser fornuftig ud; budgettet holder.    

  Vi arbejder desuden med et muligt arrangement i august i samarbejde med 

Alive.  

  Vi har deltaget aktivt i hele processen i forbindelse med ansøgning om, at få 

Spillestedet Thy godkendt som regionalt spillested 2017-2020. Foreningerne 

arbejder uændret videre i 2016 og planlægger på vanlig vis foråret 2017.   

  Plantagehusets fremtid er til debat. Vi deltager.  

  Tak til bestyrelsen og ægtefæller for arbejdsindsatsen i 2015.  

 

Kommentarer til beretningen: 

 Der var en diskussion om konceptet for det måske kommende spillested i Thy, 

og hvilken betydning det kunne få for Jazz i Thy. Afklaring må følge, når en 

bevilling evt. kommer. 

 Ombygningen af Plantagehuset og betydningen for afvikling af arrangementer i 

foreningen blev ligeledes diskuteret. Der sker dog formentligt ikke noget før 

tidligst forår-2017. 

 

Beretningen tages til efterretning og godkendes. 

 

Ad 4:   Det reviderede regnskab blev fremlagt. 

  Regnskabet viser et overskud for 2015 på 18.603,30 kr. 

  Regnskabet godkendtes uden bemærkninger. 



 

Ad 5:   Indkomne forslag. 

  Et forslag fra Sessan Bentzen om et formelt samarbejde med jazzklubben i 

Nykøbing blev fremsat. 

  Forslaget lyder: ”Jeg foreslår, at Jazz i Thy laver et samarbejde med Jazzklubben 

i Nykøbing. Forstået på den måde, at medlemmerne begge steder kan komme 

ind til hinandens arrangementer til medlemspris. Det vil være en fordel for 

begge parter. Klubberne er ikke konkurrenter, da de spiller forskellige former 

for jazz og ovenikøbet aldrig samme dage. Måske kunne man endda have 

hinandens foldere liggende.” 

  Forslaget blev støttet af generalforsamlingen, og Ove tager kontakt til 

Jazzklubben i Nykøbing. 

  Der sendes desuden medlemsbrev ud til medlemmerne om den 

samarbejdsaftale med andre jazzklubber i DK, som Jazz i Thy har tilsluttet sig. 

  

Ad 6:   Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 150 kr. 

  Tiltrædes af generalforsamlingen. 

 

Ad 7:  3 bestyrelsesmedlemmer på valg. Hans Henrik, Gunner og Søren. 

Hans Henrik og Gunner blev genvalgt, og Ole Andersen blev valgt som nyt 

bestyrelsesmedlem. Søren blev valgt som suppleant.  

 

Ad 8:  Asger Sylvest Pedersen og Mona Hansen blev genvalgt som henholdsvis revisor 

og revisorsuppleant. 

 

Ad 9:  Evt. 

 

  

Dato: 

 

_________________________    ___________________________  

Irene Vils, referent      Annette Hegnhøj, dirigent 


